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Cultuurraad, bestuursvergadering, dd. 23 augustus 2023  
en Algemene Vergadering op 05 september 2023 
 

Aanwezig: 

Karl Vandermeersch (Gezinsbond – voorzitter Cultuurraad), Luc Baeye (deskundige), Liliane 
Covemaeker (Dansgroep Varya), Norbert Demonie (Jabbeekse Reuzengroep), Yvette Deschacht 
(NEOS), Marc Deschuytter, Norbert D’hiet (deskundige), Els Maekelberg (deskundige), Marianne 
Martelé (deskundige), Gudrun Roose (deskundige), Christian Degryse (Toneel De Drye Sweerden) 

Peter Debusschere (archivaris), Milan De Coninck (cultuurfunctionaris) 
 

Verontschuldigd: Claudia Coudeville (Schepen Cultuur), Isabelle Catteeu (Vl@S), Riet Buysse 
(koor Con Amore), Chris Santy (Davidsfonds), 

 
Afwezig: Roger Deschacht (deskundige), Tine Maes (Harmonie), Marcel Desmedt (studiekring Van 
Maerlant), Kristof Janssens (Café Cultuur), Peter Lanszweert (deskundige) 

 

AGENDAPUNTEN: 

1) Goedkeuring verslag Algemene Vergadering 13/06/2023 
2) Poëzie in de Tuin  
3) Kinderen Kleuren het Dorp 
4) Foto’s in het Dorp 
5) 11 juli-viering 
6) Prijs voor Cultuurverdienste 
7) Ereburgerschap Patrick Peire 
8) Camera Obscura 
9) Subsidies 
10) Erkenning Leefbaar Varsenare 
11) Varia 
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CONCREET: 
 

1) Goedkeuring verslag Algemene Vergadering 13/06/2023 

Het verslag van de vorige Algemene Vergadering wordt goedgekeurd. 

 

2) Poëzie in de Tuin 

Een mooie editie dit jaar, met interessante, geslaagde activiteiten en een rijke oogst aan gedichten. 
De activiteiten waren:  
- de opening met de zussen Mosar & Con Amore 
- de avondwandeling 
- de literaire avond met Delphine Lecompte 
- de BBQ en aperitiefconcert met Marléne ’T Jonck 

De opmerking werd gemaakt dat het jammer is dat het repertoire dat werd gebracht tijdens het 
afsluitend aperitiefconcert op 20 augustus voornamelijk Engelstalig was. 

Gedichtenbundels 2023 aan het Onthaal in het Gemeentehuis zijn niet gratis verkrijgbaar. 

Tips / ideeën: 
- info ook doorgeven aan wandelgroepen. 
- telsysteem plaatsen 

We blikken terug op een mooie editie. 

 

3) Kinderen Kleuren het Dorp 

Ook dit jaar is Kinderen Kleuren het Dorp opnieuw doorgegaan in Stalhille. De schooldirectrice in 
Stalhille is positief naar ons initiatief toe. 

Naar de toekomst toe zullen we met de schooldirectie samenzitten om de mogelijkheden te 
bespreken. We wensen het event uit te breiden over het dorp. De voorbije editie betrof enkel 
kunstwerkjes aan de schoolmuur. 

 
4) Foto’s in het Dorp 

De organisatie van het project ‘Foto’s in het Dorp’ is ook terug doorgegaan; o.l.v. Marcel Desmedt; 
en verdient een mooie vermelding. 

 
5) 11 juli-viering 

De organisatie van de voorbije editie met de voorstelling van de reuzen en met spreker Jo Berten 
was zeer goed.  

 

De e.v. editie gaat door in Zerkegem in het weekend van 6 en 7 juli 2024 (het weekend erna gaan de 
Middeleeuwse feesten door). 
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De budgetten komen van de Vlaamse Gemeenschap, van Vlaanderen Feest en van de Gemeente. 

 

6) Prijs voor Cultuurverdienste 

Dit event gaat door op 15/12/23 in het VCJ. 

Er waren reeds 3 genomineerden voor deze prijs. De avond zelf wordt uit de genomineerden de 
laureaat verkozen. 

Dinsdag 19/9 om 20u00: eerste vergadering van de werkgroep in het VCJ (Cultuurlokaal). 
 
Oproep aan alle leden van de Cultuurraad om deel te nemen aan de werkgroep. Voorlopige 
kandidaten: Gudrun, Norbert, Luc. 

Bedoeling is om de laureaat een kunstwerk van een Jabbeeks kunstenaar te overhandigen. 
De 3 genomineerden zullen voorgesteld worden advh beeld- en klankmateriaal, waarbij de avond bij 
voorkeur samengepraat wordt door een moderator. 
De winnaars werden nog niet gecontacteerd. 

 
7) Ereburgerschap Patrick Peire 

Dit zou een project worden voor het voorjaar van 2024. 

Oproep aan alle leden van de Cultuurraad om een werkgroep samen te stellen voor de organisatie 
van dit event. Voorlopige leden: Norbert (back-up Gudrun), wellicht ook Chris Santy, Marianne. 

Het idee is er om een viering in de trant van de viering van Minnebo te organiseren, eventueel met 
muzikale omlijsting, gespreksavond met moderator. Datum viering nog niet gekend. 

Het ereburgerschap van Patrick Peire werd goedgekeurd door het Schepencollege, maar nog niet 
door de Gemeenteraad. Dit komt voor in de Gemeenteraad in oktober. De Voorzitter neemt dit op 
met de Schepen. 

 

8) Camera Obscura 

Het is nog steeds de intentie van de Cultuurraad om hiervoor samen te werken met het 
Permekemuseum. Er is echter nog niet verder overlegd over de invulling van het openingsweekend 
voor het grote publiek. Er werden verschillende ideeën geopperd, maar er is nog niets concreet. 
Ook de datum staat nog niet vast. 

 

9) Subsidies 

De formulieren werden eind juni verstuurd en heel wat verenigingen dienden al een aanvraag in. 
Deadline indiening: 8/9/23. 

Volgende stap: beoordeling en verdeling subsidies onder de deelnemers. 

Oproep aan alle geïnteresseerde leden om deel te nemen aan de werkgroep die de beoordeling doet. 
Dezelfde werkgroep zal zich verder ook buigen over de herziening van het reglement. Wie wil 
toetreden tot de werkgroep is welkom. Voorstel: vrijdag 22/9/23 om 9u00 in het VCJ 
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(Cultuurlokaal). Voorlopige kandidaten: het kernbestuur, Gudrun Roose, Liliane Covemaeker. 
Deelname aan enkel de werkgroep voor hernieuwing subsidiereglement en niet aan de werkgroep 
voor de berekening van de subsidies -of omgekeerd- is mogelijk. 

Het huidige reglement dateert van 2014 en staat op de website van de Gemeente (onder bestuur – 
gemeentelijke reglementen – subsidies). 

Officieel zijn er nog geen organisaties afgevallen. 

De vraag wordt gesteld of er kan nagegaan worden of de totale gemeentelijke subsidie voor cultuur 
moet aangepast worden. 

 

10) Erkenning Leefbaar Varsenare 

De heer Servaas Sierens diende in naam van de vereniging Leefbaar Varsenare bij het 
Gemeentebestuur een aanvraag in tot erkenning van zijn vereniging. Deze aanvraag dient te worden 
beoordeeld door de Cultuurraad en ter goedkeuring voorgelegd aan het College van Burgemeester 
en Schepenen. 

Het document “Aanvraag erkenning vereniging Jabbeke 20230801.PDF” wordt toegelicht door de 
Voorzitter. Bespreking. 

Opmerkingen / vragen: 
- is een verzekering per activiteit voldoende of moet er een algemene verzekering zijn? Dit moet 
duidelijk zijn voor alle verenigingen, leden, deelnemers,…  
Adviesraden en vrijwilligers van de Gemeente zijn verzekerd door de Gemeente (BA en lichamelijke 
ongevallen). 
Het idee wordt geopperd om iemand uit te nodigen die uitleg kan geven aan de leden van de 
Cultuurraad (m.b.t. de verzekering van de leden van de gemeentelijke adviesraden en van sociaal-
culturele organisaties werkzaam op de gemeente en geleid door vrijwilligers)? 
In lijn daarmee: wie betaalt de Billijke Vergoeding en wie betaalt Sabam? De Gemeente betaalt de 
Billijke Vergoeding. 
- moet dit niet gesubsidieerd worden onder de categorie leefmilieu ipv onder cultuur? 
- is een atypische vereniging voor de Cultuurraad 

Positief advies vanuit de Cultuurraad voor Leefbaar Varsenare. 

 

11) Varia 
A. Idee: meer info (soort beeldbank) op de website van de Gemeente over onze kunstenaars en 

kunstactiviteiten, foto’s van hun werken, activiteiten,… zou interessant zijn voor de Gemeente. 
Ooit werden er fiches gemaakt van kunstenaars. 
Er zou een gemengde werkgroep kunnen samengesteld worden. 

B. Volgend weekend OMD: tentoonstelling “over paardenfokkerijen en dorpsschooltjes” in de kerk 
van Stalhille. De werkgroep Erfgoedcel stelt tentoon en geeft ook een rondleiding in de kerk. 
Toelichting door Peter Debusschere. 

C. Jabart: verschillende kunstenaars in de kerken van de 5 deelgemeenten. Er waren mooie werken 
te bezichtigen; de echo’s waren over de ganse lijn positief. De Jabbekse kunstenaars mochten een 
andere kunstenaar uitnodigen (niet noodzakelijk van Jabbeke). 

D. Aanvraag omgeving: omgevingsaanleg tennisaccommodatie/SPC Ter Straeten: er zijn geen 
bezwaren of beroepen meer lopende gezien er voorlopig ook geen aanvragen meer zijn. Er zal 
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voor heel de site (sport-cultuur-jeugd) een MER opgemaakt worden zodat daar qua 
milieu/mobiliteit/RO voor heel de site het nodige kan bekeken worden.  
Het afsluiten van het extra deel dreef is vrij definitief : dit is naar aanvaardbare mobiliteit (stappen 
en trappen) in die dreef en behoud van de dreef (lees: behoud van de bomen) een must. Het 
parkeren bovenop de wortels is moordend voor de bomen.  
Dit is waar het bestuur al een hele tijd mee bezig is maar nu uiteindelijk een beslissing tot 
uitvoering genomen heeft 
Voor de opmaak van de MER (en de goedkeuring) is dit trouwens ook belangrijk.  
De verhuring van de lokalen in het SPC Varsenare kan voorlopig nog volledig door gaan. 

E. Tom Kristiaan van Stalhille maakt kans op een grote nominatie in Nederland, nl. de Edison-prijs. 

 

Volgende Algemene Vergadering:  

Dinsdag 7 november 2023, 20u (VTC – Cultuurzaal I+II) 


